
Till årsmötet och den nya styrelsen

Som komplement till vår revisionsberättelse förra året redovisade vi några allmänna kommentarer 
och några iakttagelser. Iakttagelserna handlade om;

• Att summan av så kallad kompledighet var stor

• Att en förteckning över klubbens samlade inventarier bör finnas och

• Att en uppstramning borde göras när det gäller avtal och kontrakt.

Vi har bland annat haft dessa iakttagelser i åtanke i vår revision. När vi har gått igenom handlingar, 
samtalat med företrädare för styrelsen och läst protokoll från styrelsens möten får vi ett tydligt 
intryck av styrelsen har tagit till sig våra iakttagelser och arbetat med dem.  Vi ser en uppstramning 
av de avtal och kontakt som används, vi har förstått att styrelsen har arbetat med frågan om en 
inventarieförteckning och vi har märkt en uppstramning när det gäller kompledighet. Vi menar dock 
att man inte har nått ända fram när det gäller inventarielistan och vi tror att frågan om kompledighet 
kräver fortsatt uppmärksamhet.

Våra allmänna kommentarer handlade om;

• En väl fungerande verksamhet

• En aktiv tävlingsverksamhet

• En väl fungerande ungdomssektion

• Ett behov av underhåll och reinvesteringar

• En ökande konkurrens om lektionsryttare och om

• En tuffare ekonomisk situation

Vi vill i detta sammanhang lyfta fram att KRK äger viktiga tillgångar och bedriver en omfattande 
verksamhet. Vår anläggning har ett värde på mer än 13 mkr, vi äger hästar för närmare 1 mkr och vi 
har en verksamhet som omsluter drygt 4 mkr. Klubben är en viktig arbetsplats. Verksamheten kräver 
och drivs, menar vi, med stor professionalitet och ekonomisk ansvarsfullhet.

Styrelsens verksamhetsberättelse visar att viktiga åtgärder har kunnat vidtagas under året när det 
gäller underhåll och reinvesteringar. Detta har bland annat varit möjligt tack vare ett extra stöd från 
Karlstads kommun. Det som har gjorts gläder oss. Vi menar också att styrelsen har jobbat aktivt för 
att komma till rätta med klubbens ekonomi.

Klubben ekonomi är, menar vi, problematisk. Årets resultat innebär, tror vi, att det är fjärde året i rad 
som verksamheten inte bär sina kostnader fullt ut. Styrelsens budget för 2010 visar på en tro om att 
det skall vända. Vi noterar detta med tillfredsställelse. Vi vill dock trots det föreslå två saker, 
nämligen;

1. Att styrelsen gör en ordentlig analys av de fem senaste årens resultaträkningar och bokslut. 
Vi menar att en sådan genomgång av kostnader och intäkter skulle kunna visa vilka trender 
som möjligen har kunnat brytas (och på vilket sätt), vilka som det alltjämt måste tas tag i 
samt vilka som borde kunna förstärkas i positiv riktning.



2. Att styrelsen gör en slags omvärldsanalys gällande kommunens övriga ridklubbar och 
klubbens konkurrenssituation i övrigt. Vi tror att sådan omvärldsanalys skulle ge viktiga 
perspektiv vår verksamhet.

Det är möjligt att den utredning som kommunen har låtit göra (för något år sedan) innehåller svar på 
viktiga frågor. I så fall bör vi tydliggöra dessa för oss. Vi tror att de två nämnda analyserna skulle ge 
oss mycket på fötterna när det bland annat gäller vår fortsatta dialog med kommunen. Det är, tror vi, 
viktigt att dessa samtal utgår från tydliga tankar om klubbens utmaningar och att våra ambitioner är 
konkreta och tydligt motiverade. Vi tror också att analyserna skulle kunna tjäna som underlag för och 
leda fram till en slags ”plan” för klubbens utveckling under de närmaste åren och mot en tryggare 
och mer stabil ekonomi.
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